
 

Sitno, 04 września 2019 r. 

ST.0002.VIII.12.2019 

 

 

 

Protokół Nr XII/2019 

Rady Gminy Sitno 

z dnia 04 września 2019 roku 

 

 

 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków; 

4. Podjęcie uchwał: 

 w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2019 (72); 

5. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

Radni obecni: 

1. Władysław Stanisław Wydmański – Przewodniczący Rady Gminy 

2. Antoni Marian Gazda – Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

3. Adam Mazurek  

4. Grażyna Małgorzata Blaszka  

5. Kamil Pyś  

6. Krzysztof Zwolak  

7. Leszek Krzysztof Kozak  

8. Radosław Kwapisz  

9. Violetta Iwona Wiech 

10. Jan Andrzej Ryszczuk 

11. Kazimierz Tokarz 

12. Lech Brzozowski  

13. Tomasz Gąsior  

14. Krzysztof Blaszka 

 

 

 

Radni nieobecni: 

1. Roksana Natalia Kotarska – Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

 

 

 



Ad. 1 

Otwarcie obrad 

 

 Pan Władysław Wydmański Przewodniczący Rady Gminy Sitno – otworzył obrady XII 

Sesji Rady Gminy Sitno VIII kadencji. Na wstępie powitał Pana Wójta Krzysztofa Senia, 

Panią Skarbnik Jolantę Hryciuk oraz radnych. 

 

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 18.00 i trwały do godz. 19.00. 

 

 

Ad. 2 

Stwierdzenie quorum  

 

Pan Przewodniczący zaznaczył, że na sali obrad obecnych jest 14 radnych (brak Pani 

Roksany Kotarskiej), wobec czego zachowane zostało wymagane quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

 

Ad. 3 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 

 

Na sali obrad obecnych jest 14 radnych.  

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał i Wniosków 

weszli nw. Radni: Pan Krzysztof Zwolak, Pan Adam Mazurek, Pan Leszek Kozak. 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za powołaniem Komisji Uchwał                  

i Wniosków głosowało – 12 Radnych, wstrzymało się – 2, przeciw – 0. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad. 4 

Podjęcie uchwał 

 

Pan Przewodniczący Władysław Wydmański odczytał projekt uchwały: 

 

1. Uchwała Nr XII/72/2019 Rady Gminy Sitno z dnia 04 września 2019 r. 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2019 

 

Pan Wójt omówił projekt uchwały. Nadmienił, że jest w posiadaniu listy rankingowej, 

na której są ujęte również drogi znajdujące się na obszarze gminy. Wtrącił, że dofinansowanie 

wyniesie 70 %. Po podjęciu powyższej uchwały będzie miał możliwość podpisania umowy na 

realizację przedsięwzięcia. Nadmienił, że droga w Stabrowie zrealizowana zostanie do końca 



września, a kolejne drogi w Jarosławcu Dolnym do końca października. Inną dużą inwestycją 

jest realizacja drogi powiatowej Kornelówka – Rozdoły (około 11km), której dofinansowanie 

wynosi 55%. Gmina jak i powiat będą musieli dołożyć po 22,5% - 1405 914 zł. W budżecie 

zabezpieczone zostało już 239 854 zł. W przyszłym roku zabraknie 1 166 060 zł. W obecnym 

roku budżetowym gmina nie będzie musiała zaciągać kredytu, chyba że oświata pochłonie 

dodatkowe środki, ale na tę chwilę nic nam o tym nie wiadomo. Kolejna zmiana to 

zwiększenie dotacji do Centrum Kultury z Biblioteką w Sitnie - kwota to 22 tys zł. Trzecia 

zmiana - 27 tys. zł - zabezpieczenie środków na projekt fotowoltaika.  

Pan Leszek Kozak zapytał o realizację światłowodów. 

Pan Wójt odpowiedział, że będzie rozmawiał na powyższy temat z podwykonawcą. 

Zaznaczył, że firma chce jak najszybciej podłączyć szkoły. Wspomniał również o tym,  

że chciałby, żeby Rada na najbliższej sesji podjęła uchwałę w sprawie deklaracji, że nie 

wprowadzą opłaty za zajęcie pasa drogowego. Podobne deklaracje padły w innych gminach. 

Dzięki temu zachęcimy firmę do szybszej inwestycji na naszym terenie.  

Radni zadawali pytania dot. światłowodów. 

Pan Wójt na wszystkie pytania w sposób wyczerpujący odpowiedział. Poinformował 

również o realizacji projektu fotowoltaiki. Nadmienił, że jest złożonych 300 ankiet, z których 

około 50 osób nie kwalifikuje się do projektu. Przypuszcza, że powodem mogło być błędne 

wypełnienie ankiety lub za małe zużycie energii. Gmina musi złożyć wniosek, który otrzyma 

maksymalną liczbę pkt., w innym wypadku realizacja wniosku opóźni się lub w ogóle nie 

nastąpi. Firma wyliczyła, że zapotrzebowanie musi mieścić się w granicach od 2,18 do 

3,5  kW. Wstępna kwota po stronie mieszkańca 3,8-3,9 tys. zł. 

Pan Przewodniczący podziękował wszystkim Radnym za przybycie na sesję 

nadzwyczajną i za podjęcie powyższej uchwały. 

Pan Krzysztof Zwolak podziękował Panu Wójtowi za przygotowanie dożynek                   

w Cześnikach. Pan Przewodniczący również dołączył się do podziękowań. 

Pan Adam Mazurek zapytał o 5000+ dla OSP. Poinformował, że wszystkie jednostki 

OSP będą składać wnioski na wspomnianą wcześniej dotację. Poprosił, żeby dołożyć do 

wniosku około 200 zł. 

Pan Wójt odpowiedział, że Prezesi i Naczelnicy powinni już dawno działać w tym 

kierunku. Dodał, że jeżeli wystąpi taka potrzeba, to na pewno gmina pomoże. 

  

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało – 

14 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0.  

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 4a do protokołu. 

 

 

 

 

 

 

 



Ad. 5 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

radnym za czynny udział w obradach sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

 

 

„Zamykam XII Sesję Rady Gminy Sitno” 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołował: 

Krzysztof Prokopowicz 

  Przewodniczący Rady Gminy 

/-/ Władysław Wydmański 

 

 


